

Date: 19/09/2025 Mr. Hamed Ahmad Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, United Arab Emirates

التاريخ: 2025/09/19 السيد/ حامد أحمد علي المحترم، الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through EFSAH System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: BHM Capital Doubles Its Share Capital to AED 400 Million

BHM Capital Financial Services has announced the successful completion of its capital increase of AED 200 million through the issuance of new shares. As a result, the company's total capital has risen to AED 400 million.

The subscription witnessed strong demand from the company's shareholders, with applications exceeding the total number of offered shares. This strong demand reflects investors' confidence in the company's operational performance and its strategic future vision.

The allocation of the new shares to shareholders will take place on 25 September 2025, and the shares will be listed for trading on the Dubai Financial Market starting 26 September 2025.

الموضوع: بي اتش ام كابيتال تضاعف رأسمالها إلى 400 مليون درهم إمار اتى

أعلنت شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية عن إتمام عملية زيادة رأس مالها بنجاح بقيمة 200 مليون درهم إماراتي، وذلك من خلال طرح أسهم جديدة. وهذا، يرتفع إجمالي رأس مال الشركة إلى 400 مليون درهم إماراتي.

شهد الاكتتاب إقبالًا ملحوظًا من مساهعي الشركة، حيث تجاوز حجم طلبات الاكتتاب إجمالي عدد الأسهم المطروحة. هذا الإقبال الكبير يعكس ثقة المستثمرين القوية في الأداء التشغيلي للشركة ورؤيتها الاستراتيجية المستقبلية.

وستتم عملية تخصيص الأسهم الجديدة للمساهمين بتاريخ 25 سبتمبر 2025، على أن يتم إدراجها للتداول في سوق دبي المالي اعتبارًا من يوم 26 سنتمبر 2025.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Abdel Hadi Al Sa'di Chief Executive Officer



عبد الهادي السعدي الرئيس التنفيذي

BHM Capital Financial Services P.S.C Private Joint Stock Company regulated by SCA Registration No: 20200000057 بي إتش ام كابيتال للخدمات الماليــة ش.م.خ شركة مساهمة خاصة خاضعة لإشراف هيئة الأوراق المالية والسلع تحت رقم تسجيل: ٢٠٢٠٠٠٠٠٠